

**Travel Grants to Learned Societies' Meetings**

*CPSA—Annual General Meeting, Dalhousie University, Halifax, May 27, 28, and 29, 1981*

The Canadian Political Science Association receives a travel grant from the Social Science Federation of Canada to assist members to come to the annual meeting from distant places. These funds are particularly designed to help younger members. The assumption is that those presenting, discussing, or chairing papers will be subsidized by their own university. Those requesting CPSA grants are urged to try to obtain finance from their own institutions first in order to allow the travel fund to be spread widely. Requests, stating the cost of the economy return air fare, the grants you expect to receive from other sources, and the academic rank of the member, must reach the Administrator, Mrs. Joan Pond, Canadian Political Science Association, c/o Carleton University, Colonel By Drive, Ottawa, Ontario K1S 5B6, by April 15, 1981. Please enclose a self-addressed, stamped envelope with your request.

**Frais de déplacement pour les conférences des sociétés savantes**

*ACSP—Réunion annuelle générale, Dalhousie University, Halifax, le 27, 28, 29 mai, 1981*

L'Association canadienne de Science politique reçoit de la Fédération Canadienne des sciences sociales une subvention de transport destinée à permettre aux membres éloignés d'assister à la séance annuelle de l'Association. Ces fonds sont d'abord mis à la disposition des membres plus jeunes, étant donné qu'il est vraisemblable que les coûts de voyages de ceux qui présentent ou qui discutent une communication, ou qui président soient défrayés par leurs propres universités. Ceux qui désirent se prévaloir de cette aide devraient essayer d'obtenir d'abord une contribution semblable de leur employeur, ce qui permettrait à l'ACSP de répartir son assistance plus largement. Les demandes de subvention doivent indiquer le coût du transport aérien (aller-retour en classe économique), les autres sources de financement escomptées ainsi que le statut académique du requérant : elles doivent être adressées à l'administratrice, Mme Joan Pond, Association canadienne de Science politique, Carleton University, Colonel By Drive, Ottawa, Ontario K1S 5B6, pour le 15 avril 1981 et être accompagnées d'une enveloppe affranchie.

**McGill-Queen's University Press**

**HEALTH INSURANCE AND CANADIAN PUBLIC POLICY**  
The Seven Decisions that Created the Canadian  
Health Insurance System

Malcolm G. Taylor

"The academic community will celebrate this book as the best  
study of public policy-making ever produced in Canada."

Jack McLeod  
*Saturday Night*

491 pages

ISBN 0-7735-0307-2, cloth \$21.95s

ISBN 0-7735-0308-0, paper \$10.95

Order from: University of Toronto Press  
5201 Dufferin Street  
Downsview, Ontario M3H 5T8